

Dear Partner,

The 2016 Bob Young Invitational Tournament was a phenomenal success with some remarkable golf being witnessed by all in attendance. With expectations of another great turn-out of out-of-town golfers, we are in preparation for the 19th anniversary (46th year) of the tournament, in pursuit of a fun-filled weekend for our players and guests.

We would like to invite you to become a partner of the upcoming 2017 Bob Young Invitational. All partners will receive recognition during the event and receive an excellent return on investment. Enclosed is a package that outlines the various levels of partnership and the corresponding recognition.

All levels of partnership come with a complimentary golf package (valued at over **\$250**) that includes; **steak dinner** on Saturday night, **beverage tickets**, two (2) **green fee tickets**, two (2) **Men's/Ladies night passes**, a **golf shirt** and a **2' x 2' sign** with you company logo displayed in the clubhouse throughout the tournament and for the duration of the 2017 season.

We thank you in advance for your consideration. To further discuss the opportunity or to request more information please contact the Bob Young Invitational committee.

Sincerely,



André Robichaud
BYI Tournament Chair
705.367.4588



Cher partenaire,

Notre tournoi par invitation Bob Young fût un succès en 2017. Si vous avez eu la chance d'y être, il y a du golf de haut niveau à voir et cela, à chaque année. Nous espérons voir plus de participants en 2017, qu'ils viennent d'ici ou de l'extérieur, nous sommes en mode préparation pour la 19^{ième} version (46^{ième} année) du tournoi. Notre objectif demeure en tout temps: créer des souvenirs inoubliables pour tous.

Nous vous invitons d'être un de nos partenaires pour le tournoi de 2017. Au cours de l'événement, on reconnaîtra la participation de tous les partenaires; ils recevront ainsi un excellent retour sur leur investissement. Vous trouverez, ci-joint, une trousse dans laquelle on donne un aperçu des différents niveaux de partenariat et des reconnaissances correspondantes.

Tous les niveaux recevront un **forfait golf**, qui inclut: une **chemise de golf** avec le sigle du tournoi, un **repas BBQ** (« steak ») le samedi soir et ainsi que **quelques consommations** de votre choix. Bien sûr, nous espérons toujours, que la météo soit au rendez-vous. Vous recevrez également **2 frais de jeu gratuits** et **2 passes droits** pour jouer dans la **soirée des hommes ou dames** pendant la saison de golf 2016. Finalement, une affiche avec votre nom d'entreprise et sigle seront accrochés dans la salle de banquet pour toute la saison.

Nous vous remercions d'avance de l'attention que vous voudrez bien accorder à cette demande. Pour discuter plus longuement de cette possibilité ou pour obtenir plus de renseignements, n'hésitez pas à communiquer avec le comité des partenariats.

Veillez agréer, Madame, Monsieur, mes cordiales salutations.



André Robichaud
Président du comité du tournoi Bob Young
705.367.4588



BOB YOUNG
-BYA-
INVITATIONAL

June 30 - July 2, 2017



**Partnership
Package**



Kapuskasing Golf Club
60 Government Road P
Kapuskasing, ON P5N 2Y3
705.335.3411
info@kapgolfclub.ca



Partnership Benefits



Partnership Opportunities

Event Title Partner (1) \$1,500

- Company logo featured on all 9 pin flags for duration of the 2017 season
- Company logo on BYI picture board
- Company logo on all tee blocks
- Signage on 1st hole

Deadline June 12



Beverage Partner (cash or in-kind) (1) \$1,000

- Exclusive beverage sponsor
- Company logo on coasters
- Signage at bar

Deadline June 12



Steak Dinner Partner (1) \$500

- Company logo near BBQ area
- Company logo on all tables

Hole in One Partner (2) \$500

- Company logo on hole #7/#16 or #9/#18

Green Jacket Partner \$500

- Winner's jacket presented to champion
- Company logo badge on jacket

Door Prize Partner (1) \$500

- Mini bar fridge w/ company wrap

Scorecard Partner (1) \$350

- Company logo on all scorecards



All sponsors will be recognized throughout the tournament. Recognition will also be provided on the club website and Facebook page. All partners will receive a partnership package.



June 30 - July 2, 2017

Partnership Package

- Steak Dinner
- Men's / Ladies' Night Passes (2)
- Green Fee Passes (2)
- Golf Shirt
- 2' x 2' Advertising Sign (Located in lounge for full year)

\$250 Value



Partnership Benefits

All sponsors will be recognized throughout the tournament. Recognition will also be provided on the club website and Facebook page. All partners will receive a partnership package.

Partnership Package

- Steak Dinner
- Men's / Ladies' Night Passes (2)
- Green Fee Passes (2)
- Golf Shirt
- 2' x 2' Advertising Sign
(Located in lounge for full year)

\$250 Value

BOB YOUNG
BYA
INVITATIONAL

June 30 - July 2, 2017

More Opportunities

Bleacher Partner **\$400**

- Gathering area for players & patrons
- Located behind #9/#18 green

Friday Golf Challenge Partner (2) **\$300**

- Shoot out challenge (1)
- Chip n' Putt (1)
- Company name mentioned throughout event

Practice Area Partner **\$350**

- Company signage at practice area

Friend of the Event **\$250**

- Partnership Package

Low Qualifier Partner **In-kind**

- Watch to Low Qualifier



We thank you in advance for your continued partnership.





June 30 - July 2, 2017

PARTNERSHIP REGISTRATION FORM

Company: _____

Contact Name: _____

Title: _____

Address: _____

City: _____

Province: _____

Postal Code: _____

Telephone: _____

Email Address: _____

Type of Partnership (please check)

Event Title Partner	\$1,500 <input checked="" type="checkbox"/>	Beverage Partner	\$1,000 <input checked="" type="checkbox"/>
Steak Dinner Partner	\$500 <input checked="" type="checkbox"/>	Hole in One Partner	\$500 <input checked="" type="checkbox"/>
Green Jacket Partner	\$500 <input checked="" type="checkbox"/>	Door Prize Partner	\$500 <input checked="" type="checkbox"/>
Bleacher Partner	\$400 <input checked="" type="checkbox"/>	Scorecard Partner	\$350 <input checked="" type="checkbox"/>
Practice Area Partner	\$350 <input checked="" type="checkbox"/>	Golf Challenges Partner	\$300 <input checked="" type="checkbox"/>
Friend of the Event Partner	\$250 <input checked="" type="checkbox"/>	Low Qualifier Partner	In-Kind <input checked="" type="checkbox"/>

METHOD OF PAYMENT

Cheque/Money Order (enclosed) payable to Kapuskasing Golf Club

Credit Card _____

Card Number: _____

Expiry Date: ___ / ___ CCV _____

Cardholder Name: _____

Cardholder Signature: _____

Payment must accompany your Partnership Registration Form to confirm registration.

Mail, fax or email your completed form before June 15, 2017 along with a high-resolution logo to info@kapgolfclub.ca

Kapuskasing Golf Club
60 Government Road
Kapuskasing, ON P5N 2Y3
705.335.3411
info@kapgolfclub.ca

